
Standpunt VVD t.a.v. Het probleem Polfercentre  
 
Laten we eerst nog even duidelijk formuleren waar het in de discussie over het Polfercentre om 
gaat: 
 
1. Het doel moet gerealiseerd worden dat alle burgers van Valkenburg aan de Geul af moeten zijn 
van de JAARLIJKSE en STEEDS GROTER wordende bijdrage met gemeenschapsgeld aan het 
compenseren van de verliezen waarmee we geconfronteerd BLIJVEN worden. 
 
2. Tot welke besluit we als Raad ook komen zal ALTIJD onze sociaal maatschappelijke verplichting 
blijven bestaan en serieus genomen moeten worden om de gevolgen die dit besluit zal hebben, welk 
besluit dit ook mogen zijn, in overleg met de betrokken het hoofd te bieden. 
 
We hebben als VVD met vele betrokken partijen reeds gesprekken gevoerd. En er volgen de 
komende weken nog meer. 
Het gedeelte van de Raadsnota dat verwijst naar de analyse van Wijckerveste van de functionaliteit 
van het Polfercentre legt de VVD naast zich neer. En wel omdat wij als Raad nog geen weet hebben 
van een officieel bestaan van deze analyse c.q. een planuitwerking van Wijckerveste. Het is een 
aaneenschakeling  van " mogelijkheden, zou kunnen, mocht dit dan zou dat.". Tevens meldt het 
College dat in september 2016 Wijckerveste een nieuw voorstel doet over de MOGELIJKE invulling in 
de Polfermolen. 
Dat is dus binnen nu en 3 dagen!!! 
 
Ongeacht wat uit het rapport van Wijckerveste naar voren komt MOETEN we als 
volksvertegenwoordigers een besluit nemen over de toekomst van het Polfercentre. 
Wij hebben ook de verplichting om beslissingen te nemen die niet populair zijn maar wel goed voor 
onze gemeente zijn, voor AL haar inwoners. 
 
De gevolgen van dat besluit gaan we vervolgens stuk voor stuk van een zo goed mogelijke oplossing 
voorzien. Dit dient de volgorde te zijn.  
Maar met dit gedrocht van een raadsnota, en dit zal ook blijken bij de raadsvergadering van 10 
oktober a.s., kan de VVD niet leven. Hij gaat in zijn geheel voorbij aan de sociaal maatschappelijke 
paragraaf die van eminent belang is voor onze gemeenschap. En dan lees ik in de besluitenlijst 
onder AB 7 van de vergadering van B&W van 6 september jl het volgende:" Aanvullend wordt 
besloten dat het streven erop gericht blijft binnen de financiële kaders te zoeken naar alternatieve 
oplossingen. HIERBIJ IS HET STREVEN GERICHT OP HANDHAVING VAN BELANGRIJKE 
MAATSCHAPPELIJKE FUNCTIES.". ( DIT LAATSTE NOG EENS VOORLEZEN!!!) Dit is de kern van onze 
opdracht, hiertoe dienen we als raadsleden te besluiten. 
Maar, heel duidelijk, ER IS NOG GEEN BESLUIT GENOMEN!! NIET DUS!! 
 
De VVD is vóór het oplossen , let wel voor welke oplossing dan ook, van het groeiende financiële 
tekort van het Polfercentre maar EISEN van het College dat er zorgvuldig wordt gekeken naar de 
gevolgen voor de gebruikers en medewerkers. Nu niets doen is ook een beslissing maar moeten we 
dan de OZB verhogen? Of de toeristenbelasting? Of de precariobelasting? Dat wilt de VVD geen van 
alles. Maar we MOETEN eruit komen. 
Vandaar het standpunt van de VVD. 


